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مجيد نصيرپور در گفت وگو با همدلى مطرح كرد؛

صلاح رئيسى در انصراف از نامزدى است
همدلى|  معصومه معظمــى: دوازدهمين انتخابات 
رياســت جمهورى در پيش اســت و چهره هاى سياسى 
هر دو جنــاح، به تحليل و نظريه پردازى و پيش بينى در 
اين بــاره مى پردازند و هريك وجهى از انتخابات را مورد 
بررسى قرار مى دهند. مجيد نصيرپور، نماينده اصلاح طلب 
مجلس هشــتم و مشــاور معاون قوانين مجلس نيز در 
گفت وگــو با همدلى به موضوعات قابــل توجهى درباره 
انتخابات پيش رو اشــاره كرده اســت. او اعتقاد دارد كه 
اصول گرايان اگر مى خواهند در انتخابات راى قابل قبولى 
داشته باشند، البته نه راى پيروز را، بايد بتوانند روى يك 
گزينه اجماع كنند كه آن گزينه مى تواند رئيســى باشد. 
البته از طرفى هم تاكيد كرد كه صلاح رئيسى و نظام در 
حضور او در اين انتخابات براى رياست جمهورى نيست. 

آنچه مى خوانيد حاصل اين گفت وگو است.
  تحليل شــما از انتخابات رياســت جمهورى 

پيش رو چيست؟
انتخابات دور دوازدهم بســيار عجيب و حساس است 
و يــك جريان سياســى كه تا قبل از دولــت دوم آقاى 
احمدى نژاد شعار و ادعايشان اين بود كه رياست جمهورى 
در كشورمان دو دوره اى است و دولت مستقر بايد زمان 
كافى داشته باشد تا برنامه هايش را در چهارساله دوم به 
نتيجه برساند و نامزدهاى اصلاح طلب را از فعاليت جدى 
برحــذر مى كردند، در اين دوره نه تنها تمام قد و با همه 
امكانات خود به ميدان آمده انــد، بلكه تصميم دارند به 
هر قيمت ممكن و اعمال هزينه به نظام، دولت روحانى 
را يك دوره اى كنند. آنها با سوءاســتفاده از مقام توليت 
آستان قدس و استفاده از ساير امكانات حاكميت، تلاش 
مى كنند به هدف خود برســند. به تعبير برخى بزرگان 
دولت مظلــوم آقاى روحانى درمواجهــه با اين حجم از 
فشارها مقاومت مى كند و اميدواريم اين تحمل فشارها، 

نتيجه مناسبى براى نظام و كشور داشته باشد. 
موضــوع قابــل توجــه تعــدد نامزدهــا در جريان 
اصول گراســت. تصور مى كرديم كــه در اين جريان يك 
شيخوخيت وجود دارد و به واسطه آن نامزدها مى توانند 
اجماع نظرى داشته باشــند، ولى مشاهده كرديم كه نه 
تنها آن شيخوخيت وجود ندارد، بلكه در بسيارى مواقع 
عليــه يكديگر فعاليت مى كنند و اين مســئله در حوزه 
اخلاقى اصلا زيبا نيســت. درســت است فعاليت احزاب 
خوب اســت و بايد اين فعاليت حزبى را توســعه دهيم، 
ولى به دليل اينكه نظام ما جمهورى اســلامى اســت و 
جمهوريت ما پسوند اســلامى دارد، بايد چارچوب هاى 

اخلاقى و حرمت ها حفظ شود. 
جالب تــر اينكــه جوانان پرشــورى بــراى انتخابات 

رياســت جمهورى به ميدان آمده اند كه تا روزهاى قبل، 
كمپين هــاى 33ميليون نفرى راه انداختــه بودند ولى 
براى ثبت نام در وزارت كشــور ظاهــرا خواب ماندند و 
دير رسيدند و بخش جالب ماجرا اينجاست كه بعداز آن 
اعلام كردند به نفع نيروهاى خط انقلاب انصراف داده اند. 
ما معتقديم انقلابى واقعى كســى است كه جميع منافع 
انقلاب اسلامى را در نظر بگيرد، نه منافع يك جريان يا 

باند خاص را. 
  نظرتان درباره ثبت نام هاى بى حساب و كتاب 
افراد عادى براى نامزدى رياست جمهورى چيست؟

متقاضيــان زيادى براى انتخابات رياســت جمهورى 
ثبت نام كرده اند كه تعداد قابل توجهى از آنها صلاحيت 
اين كســوت را ندارند.  دليل اصلى موضوع اين اســت 
كه قانون حدود متعارفى براى متقاضيان تعريف نكرده 
اســت و قانون موجود فضاى اول انقلاب اســت و شرط 
حداقلى ندارد و هركســى مى تواند ثبــت نام كند. اين 
نقــص قانون اســت و اقدامى كه مقــام معظم رهبرى 
براى ابلاغ سياســت هاى كلى انتخابــات انجام دادند، 
مى توانست با شــتاب بيشترى از طرف دولت و مجلس 
پيگيرى شود تا در اين انتخابات هم براى صلاحيت هاى 
عمومى و هم صلاحيت هاى تخصصى و تبيين شــرايط 
رجل سياســى مديــر و مدبر چارچوب مدونى داشــته 
باشــيم. ولى متاســفانه اين اقدام به موقع اتفاق نيفتاد. 
البته يكى از دلايل اصلى ثبت نام هاى بى حساب، رفتار 

صدا و ســيما است. رسانه اى كه قبل از ثبت نام  رياست 
جمهورى به نحوى برخورد كرده بود كه انگار انتخاباتى 
در پيش نيست و در سكوت خبرى بود، با رسيدن زمان 
ثبت نام ها و تصويرسازى هاى خاص و توليد برنامه هاى 
ويــژه، زمينه تبليغ براى افــراد را فراهم كرد. اين افراد 
هم از لحاظ چهره و هم از لحاظ سوابق نشان مى دهند 
بــه قصد رئيس جمهور شــدن نيامده انــد، بلكه تحت 
تاثير تبليغات صدا و ســيما تشــويق شدند كه ثبت نام 
كنند. اين مســئله باعث شــد روز پايانى حجم ثبت نام 
كنندگان بيشتر از روزهاى اوليه ثبت نام باشد. به نظرم 
صداوســيما بايد در رفتار خود تجديدنظر كند و توجه 
داشــته باشد اين كارها به سخره گرفتن نظام جمهورى 
اسلامى در عرصه هاى بين المللى است. اين رفتارمنحصر 
به چارچوب جغرافيايى جمهورى اسلامى باقى نمى ماند 
و در دنيا منتشــر مى شود و روى نقاط ضعف ما متمركز 
مى شــوند. چرا خودمان مشكلى را ايجاد مى كنيم و بعد 
انتقاد مى كنيم كه چرا دشمنان روى ضعف ما  متمركز 
مى شــوند؟ به نظر من اگر محكمه اى به عنوان محكمه 
قانون اساسى وجود داشت، حتما بايد صدا و سيما را به 
خاطر توليد و انتشــار اين اخبار محاكمه مى كرد، چون 
رفتار او توهين به مردم و جمهورى اســلامى اســت. ما 
مى دانيــم بخش اعظم اين افراد ثبــت نام كننده تاييد 
صلاحيت نمى شوند و فشــار رد صلاحيت ها به شوراى 
نگهبان وارد مى شود. دوستانى كه براى شوراى نگهبان 

دلسوزى مى كنند و مدعى هستند بايد از حيثيت شوراى 
نگهبان صيانت شود، چرا زمينه اى فراهم مى كنند كه با 
رد صلاحيت ها اين هجمه به شوراى نگهبان وارد شود. 
معتقدم خود شــوراى نگهبان بايد مدعى صدا و ســيما 
شــود كه چرا اين حجم فشار را به آن وارد مى كند. رد 
صلاحيت هاى بالا بازتاب هــاى جهانى دارد و اين امر 

حيثيت شوراى نگهبان را خدشه دار مى كند. 
  به نظر شما رقيب اصلى روحانى در انتخابات 
پيش رو چه كسى اســت و تحليل شما از فضاى 

انتخاباتى چيست؟
به نظرم حدود 5 يا 6 نفــر از نامزدها تاييد صلاحيت 
مى شوند و زمانى كه تاييد شدند مى توانيم بگوييم رقيب 
اصلى روحانى چه كسى است. در اين رقابت يك سه گانه 
وجود دارد و هركدام پايگاه اجتماعى خاص خودشــان 
را دارنــد و هر چقدر آنها بتوانند طرفدارانشــان را براى 
مشاركت در انتخابات ترغيب كنند و شور اجتماعى ايجاد 
كنند، انتخابات بهترى خواهيم داشــت. بنابراين درابتدا 
انتخاباتى ســه قطبى متصور هستم، ولى ممكن است با 
تجربه ادوار گذشــته برخى جريانــات بايكديگر تجميع 

شوند و انتخابات دوقطبى شود.
  دوقطبى بين چه كسانى؟ 

 نامــزد جريان اصلاح طلب قطعا دكتر روحانى اســت 
وايــن جريان تمام قد از روحانــى حمايت خواهد كرد و 
اميدواريم بين مسير تصميمى گرفته نشود كه بى جهت 
هزينه بى موردى براى نظام ايجاد كند. در جريان مقابل 
هم رفتار احمدى نژاد به خوبى از ابتدا نشــان مى داد كه 
رفتارهاى او براى نظام هزينه دار خواهد بود. اكنون حضور 
او در كنار بقايى در انتخابات تاييد يا رد صلاحيتش براى 
نظام هزينه خواهد داشت. مدتى پيش بيانيه داده بود كه 
با توجه به منع رهبرى نامزد نمى شود ولى اين ثبت نام، 
در ذهن افكار عمومى سوال ايجاد مى كند و هزينه هايى 
را به دنبال خواهد داشــت. همچنين رد او براى بخشى 
از جامعه كه حاميان او هســتند ايجاد دلزدگى مى كند 
و باز هم بــراى نظام هزينه دارد. بنابراين قطب دوم اين 
انتخابات احمدى نژاد و وابستگان او خواهند بود و قطب 
سوم هم جريان متكثر اصول گرايى است. تصور مى كنم 
اگر جريان اصول گرايى بخواهد راى قابل قبول و البته نه 
راى پيروز را داشــته باشد، بايد اجماع كنند. اجماع اگر 
اتفاق بيفتد به نفع رئيســى اتفاق مى افتد. البته به نظرم 
در اين فرصت باقى مانده اگر آقاى رئيســى درتصميمى 
كه گرفته است تجديدنظر كنند، بهتر است چون حتما 
صلاح خودشان و نظام در چيزى ديگر بجز حضور او در 

انتخابات رياست جمهورى است. 

ايســنا |  دادستان تهران به همه كسانى كه در فكر انجام اقدامات غيرقانونى پس از اعلام احراز صلاحيت  كانديدها هستند هشدار داد با هرگونه تجمع، فراخوان هاى غيرقانونى، اقدامات 
ايذايى و اقداماتى كه برخلاف قانون توسط كانديداها و يا رسانه ها صورت گيرد برخورد خواهد شد. جعفرى دولت آبادى هم چنين پليس را مكلف كرد كه در زمينه برخورد با هرگونه قانون 

شكنى تمهيدات لازم را فراهم كند. دادستان تهران با بيان اين كه عده اى فكر مى كنند مى توانند حوادث تلخ سال 88 را تكرار كنند، خاطرنشان كرد: دستگاه قضايى و ساير مسئولان 
اجازه نخواهند داد عده اى براى برهم زدن امنيت كشور و انتخابات، تلاش هاى واهى كنند. جعفرى دولت آبادى ضمن ابراز اميدوارى براى برگزارى انتخاباتى باشكوه هم چون سال هاى 
گذشــته، يادآور شد: به طور قطع با هماهنگى مناسب بين دستگاه ها، انتخاباتى باشكوه خواهيم داشت تا جهان بداند ايران يك كشور بزرگ و با مردمى آگاه است و نه تهديدات 

خارجى و نه تلاش عده اى در داخل نمى تواند عزم ملى آن ها را در پيشرفت متوقف كند.  

      دادستان تهران تاكيد كرد: برخورد با هرگونه اقدام غيرقانونى كانديداها و مديران مسئول رسانه ها

 زمينه سازى  يك سايت خبرى 
براى تنش انتخاباتى

انصاف نيوز | ســايت آمدنيوز كــه طبق آخرين 
تحليل هــا زير نظــر ميت (ســازمان امنيت تركيه) 
فعاليت مى كنــد، متنى با عنــوان «راز تهديدهاى 
احمدى نژاد عليه شــوراى نگهبان چيست؟» منتشر 
كرده كه در آن ادعا شــده: «ايران در آينده نزديك 
آبســتن حوادث بســيار بزرگ خواهد بود.»آمدنيوز 
با طرح اين پرســش كه «در دست احمدى نژاد چه 
چيز قــرار دارد كه مى تواند بــا آن بقايى يا خود را 
تائيد صلاحيت كند؟»، ادعايى درباره وجود يك نوار 
مكالمه مربوط به انتخابات ســال 88 را تكرار كرده 
و نوشته اســت: «برخى اخبار غيررسمى از آنچه كه 
احمدى نژاد قصد دارد در آخرين دور افشاگرى هايش 
به آنها اشــاره كند، به موضوع انتخابات 1388 اشاره 
دارد.»  در جهت دهى هاى آمدنيوز براى خبرسازى 
درباره حواشــى انتخابــات آتــى، روى تحركات و 
رفتارهاى جريان احمدى نژاد مانور گسترده اى داده 
مى شود و به نوعى ادعاهايى مبنى بر پر بودن دست 
او در مقابل نهادهاى قانونى كشور مطرح شده است.

     
امتياز به مجرى معروف براى 

حمله به دولت 
آفتاب  نيوز | روزنامه جمهورى اسلامى از مجرى 

و طنزپرداز تلويزيون انتقاد كرد.اين روزنامه نوشــت: 
يــك مجرى طنزپرداز تلويزيونــى كه مغضوب واقع 
شــده بود، مدتى اســت چند برنامه تلويزيونى به او 
سپرده شــده و مورد حمايت شديد رسانه ملى قرار 
گرفته اســت. وى در قبال اين امتيازات كه دريافت 
كرده، حمله به دولت يازدهم در آســتانه انتخابات را 
در دستور كار برنامه هاى تلويزيونى خود قرار داده و 
به همين دليل اين روزها مورد ســتايش رسانه هاى 

افراطى قرار گرفته است.
     

طعنه اى به توكلى و نامه 
درخواست رد صلاحيتش

| محمدجــواد روح؛روزنامه نــگار، در  همدلــى 
يادداشــتى تلگرامى نوشــت: موضــوع رد يا تاييد 
صلاحيت محمود احمدى نژاد همانگونه كه پيش بينى 
مى شد؛ به چالشى سياسى تبديل شده است. وى با 
اشــاره به نامه اخير احمد توكلى به شوراى نگهبان 
مبنى بــر ردصلاحيت محمود احمدى نژاد نوشــت: 
توكلــى كــه در دور دوم انتخابــات 84 و انتخابات 
88 از بغض «معاويه» (هاشــمى و موســوى) حامى 
مدعى وقت «حكومت عدل علوى»! شده بود؛ اينك 
بــا همان بغض و بى آنكه در قبال حمايت قبلى خود 
از احمدى نژاد احســاس پشيمانى يا مسئوليت كند، 
نامه اى به شوراى نگهبان نوشته و هشت دليل براى 
ردصلاحيت احمدى نژاد تراشيده است. وى با اشاره 

به نامه حميد رســايى در اين باره نوشــت: توكلى 
و رســايى كه هر دو در دوران رياســت احمدى نژاد 
بر دولــت، نماينده مجلس بوده انــد؛ هيچ توضيحى 
هم نمى دهنــد كه چرا در زمــان نمايندگى، ايفاى 
مســئوليت نكرده اند و اسباب محاكمه يا حتى عزل 
كسى را كه امروز او را «بدتر از بنى صدر» مى خوانند، 

فراهم نكردند؟
     

جماران خبر ممنوع التصويرى 
احمدى نژاد به نقل از اين سايت 

را تكذيب كرد
ســايت جماران در اطلاعيه اى اعلام كرد حساب 
 JAMARAN_IR اينســتاگرامى مجعولى با عنــوان
كــه خبــر ممنوع التصويــرى احمدى نــژاد را داده 
بــود، ارتباطى بــه پايــگاه خبرى جمــاران ندارد. 
ســايت خبرى جمــاران با انتشــار اطلاعيه اى خبر 
ممنوع التصويرى احمدى نژاد منتســب به اين سايت 
مبنى بــر ممنوع التصويرى محمــود احمدى نژاد را 
تكذيب كرد. اطلاعيه ســايت جماران به شــرح زير 
JA- است: حساب اينســتاگرامى مجعولى با عنوان

MARAN_IR كه خبر ممنوع التصويرى احمدى نژاد 
را داده بود، ارتباطى به پايگاه خبرى جماران ندارد. 
در پى درج خبرى منتسب به پايگاه خبرى جماران، 
همانگونــه كــه پيش از ايــن بارها در ايــن زمينه 
اطلاع رسانى صورت گرفته است به اطلاع مى رساند 

حساب اينستاگرامى JAMARAN_IR هيچ ارتباطى 
بــا پايگاه خبرى جماران ندارد و تمام حســاب هاى 
jamaran- جماران در شبكه هاى اجتماعى با عنوان

news در دسترس است.
     

اى كاش تست سلامت روانى هم 
شرط ثبت نام بود

خبرآنلايــن | نماينــده اصلاح طلــب مجلس با 
اشــاره به ثبت نــام بقايى و احمدى نــژاد گفت:اى 
كاش براى داوطلبان رياســت جمهــورى علاوه بر 
تست سلامت جســمى، گواهى تست سلامت روانى 
هم شرط مى گذاشــتند تا مشخص شود چرا آقايان 
دچار توهم شــده اند. مصطفي كواكبيــان در نطق 
ميان دســتور ديروز خود گفت: شــك ندارم جريان 
وابسته به رئيس دولت دهم، بر فرض تاييد صلاحيت 
جــاي هيچ نگراني براي نظام ندارد زيرا امروزه حتي 
طرفدارهاي دو آتشه ايشان همچون جبهه پايداري، 
از احمدي نــژاد اعلام برائت كردنــد. اي كاش براي 
داوطلبان رياســت جمهوري علاوه بر تست سلامت 
جســمي، گواهي تســت ســلامت رواني هم شرط 
مي گذاشتند تا مشخص شود چرا آقايان دچار توهم 
شــده اند،  مردم ما علاقه مند به ولايت فقيه هيچ گاه 
فريب افزايش يارانه ها را نخواهند خورد. اين جريان 
سياسي يك مرده است كه حتي يك حزب معمولي 

هم حاضر نيست اسم آنها را بر زبان بياورد.

يه
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 خبر
لاريجانى: بودجه 6 هزار ميليارد تومانى در 
دولت احمدى نژاد جاى ديگرى خرج شد 

خانه ملت | رئيس مجلس شوراى اسلامى بر ايجاد همفكرى و نظر واحد 
در اجراى طرح تحول ســلامت تاكيد كرد.  على لاريجانى رئيس مجلس 
شوراى اسلامى عصر ديروز با حضور در كميسيون بهداشت و درمان مجلس 
ضمن تشــكر از برگزارى اين نشست با هدف بررسى تبيين شعار سال در 
مسائل بهداشتى و درمانى كشور اظهار كرد: كميسيون بهداشت و درمان 
مجلس، مجموعه اى از افراد متخصص است كه با پشتيبانى فكرى مى تواند 

اقدامات قابل قبولى در بخش سلامت كشور انجام دهد.
او با اشاره به اينكه بايد فرصت به مسائل مهم و حياتى اختصاص داد افزود: 
نبايد فرصت ها را با بررسى مسائل حاشيه اى هدر داد؛ بنابراين در طى 3 سال 
اخير اقدامات قابل قبولى در بخش سلامت كشور انجام شده است كه بايد از 

نمايندگان مجلس و دولت در اين زمينه تقدير و تشكر كرد.
لاريجانى با بيان اينكه در ســال هاى 91 و 92 نوســان شديد در تورم 
وجود داشت تصريح كرد: همين موضوع سبب ايجاد مشكلات بسيارى در 
بيمارستان ها و مراكز درمانى شد و مردم در آن مقطع زمانى در مسير درمان 
بيمارى هاى خود با مشكلات زيادى روبرو بودند البته مقام معظم رهبرى 
بارها تأكيد كردند كه يك بيمار به جز مســئله بيمارى خود نبايد دغدغه 
ديگرى داشته باشد اما مردم در آن سال ها به دليل مسائلى كه گفته شد پول 
كافى براى درمان خود نداشتند. او با بيان اينكه در حال حاضر اين مشكلات 
تا حدودى كاهش پيدا كرده است گفت: مجلس در دولت قبل پيشنهاد داد 
كه براى رفع برخى مشــكلات در حوزه درمان چه ميزان بودجه نياز است 
و مســئولان وزارت بهداشت در دولت گذشته وجود 6 هزار ميليارد تومان 
منبع مالى را در حوزه سلامت طلب كردند؛ هر چند كه اين بودجه از سوى 

مجلس اختصاص پيدا كرد اما دولت بودجه را در حوزه سلامت قرار نداد.
رئيس مجلس شوراى اسلامى با اشاره به اينكه پرسش هاى بسيارى در 
اين خصوص مطرح است افزود: در اين شرايط اين سوال مطرح مى شود كه 
آيا طرح تحول سلامت در شرايط فعلى قابل تداوم است يا خير ضمن اينكه 
طرح تحول در درون مجلس تصويب نشد؛ بنابراين ممكن است، نمايندگان 
مجلس در اين خصوص نظرات مخلتفى داشــته باشند و عده اى موافق و 

عده اى مخالف طرح بوده و از اجراى آن انتقاد كنند.
او ادامه داد: بنابراين براى پاســخ به سوالات در اين زمينه بايد يك نظر 
واحد در خصوص طرح تحول سلامت به وجود آيد و در صورت نياز ايرادات 
آن رفع شود. لاريجانى با تأكيد بر ايجاد منابع پايدار در جهت اجراى طرح 
تحول ســلامت تصريح كرد: بدهى سازمان هاى بيمه گر به بيمارستان ها و 
مراكز درمانى نشان از آن دارد كه منابع پايدار براى اجراى طرح تحول محقق 
نشده است. البته در تصويب قانون برنامه ششم گام هاى قابل قبولى در اين 

زمينه برداشته شد اما آيا اين اقدامات كافى خواهد بود.
رئيس مجلس اضافه كرد: همچنين در خصوص پزشك خانواده نيز نظرات 
مخلتفى وجود دارد. برخى اين سياســت را قبول نداشته و برخى خواهان 
اجراى ســريع آن هستند از اين رو در كشــور در خصوص اجراى پزشك 

خانواده نيز بايد يك همفكرى كامل ايجاد شود.
لاريجانى با بيان اينكه در اكثر كشورهاى دنيا پزشك خانواده به طور كامل 
اجرا شده اســت گفت: اگر از نظر فرهنگى ملاحظاتى در خصوص اجراى 
پزشــك خانواده وجود دارد اين موارد بايد روشــن شود تا بتوان مشكلات 
حوزه سلامت را رفع كرد. رئيس مجلس با اشاره به اينكه 90 درصد بودجه 
كشــور جارى است تصريح كرد: بخشــى از اين بودجه در بحث آموزش و 
پرورش، بخشى به حوزه بهداشت و درمان و بخشى ديگر به حوزه آموزش 
عالى اختصاص پيدا مى كند. البته نظام بهداشــتى –درمانى كشور به طور 
كامل دولتى و يا خصوصى نيست بلكه سياست حد وسط وجود دارد و بايد 
مشخص شود كه جايگاه دولت در حوزه بهداشت و درمان سياستگذارى و 
برنامه ريزى بوده و يا اجراى سياســت ها نيز برعهده دولت قرار دارد. رئيس 
مجلس با اشاره به مسائل مربوط به حوزه دارو و تجهيزات پزشكى در كشور 
گفت: جمهورى اسلامى ايران ظرفيت خودكفايى و صادرات در حوزه دارو 
و تجهيزات پزشــكى را دارد و با توجه به اينكه كشــور ما در يك منطقه 
پرجمعيت قرار دارد بايد از اين ظرفيت به درستى استفاده شود. او ادامه داد: 
بنابراين پيشنهاد مى شود، اقدامات ممكن در خصوص ارتقاى جايگاه ايران در 
حوزه دارو و تجهيزات پزشكى انجام شده و اگر نياز به ارائه طرح و لايحه اى از 

سوى دولت وجود دارد اين موضوع مطرح شود.
لاريجانى با اشــاره به وجود برخى طرح هاى بيمارســتانى نيمه كاره در 
استان هاى مختلف كشور تصريح كرد: متأسفانه برخى طرح هاى بيمارستانى 
در سال هاى طولانى احداث و تكميل مى شود كه اين موضوع به هيچ عنوان 
به مصلحت مردم نخواهد بود. لاريجانى اظهار كرد: از اين رو از نمايندگان 
تقاضا مى شود پروژه هاى كلنگ  خورده و نيمه كاره بيمارستانى در استان ها 
را مشخص كنند تا اگر نياز باشد براى تكميل آن ها را به بخش هاى ديگر 
واگذار كرد. رئيس مجلس با بيان اينكه منابع مالى كافى براى بخش عمران 
در كشــور وجود ندارد گفت: متأســفانه روز به روز به بودجه جارى كشور 
اضافه مى شود. البته در قانون بودجه مصوب شد كه اگر بخش خصوصى به 
ميزان 25 درصد در تكميل پروژه هاى سرمايه گذارى كرده و 25 درصد نيز 
از بودجه دولت اضافه شود، مى توان با ارائه تسهيلات بانكى اين پروژه ها را 
واگذار كرد. لاريجانى گفت: البته يكى از معضلات حال حاضر كشور، قوانينى 
است كه براى آن ها آيين نامه هاى مناسب و مشخص وجود ندارد. از اين رو 
تا زمانى كه آيين نامه ها به درستى تدوين نشود، نمى توان قوانين را اجرا كرد.

معاون اول قوه قضاييه گفت: همه بايد دست به دست 
هم دهيم تا اقدامات در راســتاى كاهش آســيب هاى 
اجتماعى به پيش رود، اختلاف نظرهايى هم وجود دارد 

كه ان شاءاالله حل مى شود.
بــه گــزارش ايســنا، حجت الاســلام والمســلمين 
محسنى اژه اى در گردهمايى روســاى كل دادگسترى، 
دادستان ها و معاونين اجتماعى و پيشگيرى از وقوع جرم 
كل كشور به موضوع آســيب هاى اجتماعى، سياست ها 
و راهبردهاى قوه قضاييه در راســتاى كنترل و كاهش 
آسيب هاى اجتماعى اشاره و اظهار كرد: موضوع نشست 
كاهش آسيب هاى اجتماعى اســت كه بيان چند نكته 
خارج از لطف نيســت. همه ما دو وظيفــه داريم؛ يكى 
وظيفه ادارى و مســئوليتى كه در قوه قضاييه بر دوش 

ما است،  وظيفه بالاتر از اين وظيفه،  وظيفه دينى و دِينى 
ما است. در فرمايشات دوستان ديدم كه دغدغه هاى مقام 
معظم رهبرى جواب مثبت داده شد، به اين معنا كه همه 
ذهن ها مشــغول شد كه تكليف ســنگين داريم و همه 

احساس مسئوليت كردند. 
سخنگوى قوه قضاييه با اشاره بازداشت شدگان مربوط 
به كانال هــاى تلگرامى گفت: ايــن كانال ها ظرف چند 
ســاعت مجدد روى كار آمد. صاحبان يا با همدســتى 
داخل يا همدستى افراد بيرون اين اقدام را انجام دادند. به 
هيچ وجه نبايد براى مبارزه با فساد انفعال،  عقب نشينى 
و كوتاهى داشــت. ممكن اســت در آينــده با فتنه ها و 
فسادهايى روبه رو شويم. امروز كشور ما امن ترين كشور در 
منطقه است،  اما ممكن است دشمن با ما كار داشته باشد.

وى افــزود: يكى از سياســت هاى ما اين اســت كه با 
بخش خصوصــى و فعالان اقتصــادى هماهنگى كامل 
داشته باشيم. در اســتان ها كم يا زياد اقداماتى داشتيم 
و از آنها حمايت مى كنيــم. در بعضى از پرونده هايى كه 
ابعاد غيرحقوقى (سياســى، امنيتــى، داخلى، بيرونى و 
اجتماعى) دارد، پيــش بينى هاى لازم را در نظر بگيريد 

و با هم مشورت كنيد.
محسنى اژه اى گفت: تا جايى كه قانون اجازه مى دهد 
در مورد پرونده ها اطلاع رسانى كنيد. با هماهنگى در مورد 
پرونده هاى مهم اطلاع رســانى شــود. اين اطلاع رسانى 
بايد در چند مرحله اطلاع رســانى شود. براى مثال زمان 
دستگير شدن، زمان بازپرسى، برگزارى جلسات دادگاه 
اطلاع رســانى شــود. گاهى يك بار اطلاع رسانى كافى 

نيست. در نتيجه شيوه برخورد با پرونده ها و اطلاع رسانى 
آنها بايد مورد توجه باشد.

وى افــزود: نكتــه قابل توجــه ديگر اينكــه در مورد 
نشســت هايى كــه روســاى كل در آن حضور داشــته 
باشــند كه در طول سال برگزار مى شود بايد برنامه ريزى 
انجام شــود. همچنين استفاده بهينه از ظرفيت سازمان 
صداوســيما بايد وجود داشته باشــد. من عضو شوراى 
نظارت بر صداوســيما هســتم اگر انتقاد،  نقطه نظر يا 
پيشنهادى داريد آن را يا به سازمان صداوسيما برسانيد 
يا به صورت مكتــوب در اختيار ما قرار دهيد تا اقدامات 
لازم انجام شود؛ زيرا كاملاً  آمادگى وجود دارد تا هر آنچه 
احســاس مى كنيد براى تعالى كشور لازم است در كنار 

تمام محدويت ها اجرايى شود.

توصيه هاى اژه اى درباره پرونده هاى امنيتى وسياسى
در گردهمايى رؤساى كل دادگسترى و دادستانى هامطرح شد

 ادامه از صفحه اول
جدل بر سر حضور اقليت ها در انتخابات شوراها 
مخالفت لاريجانى با ابلاغيه جنتى 

قاسم ميرزايى نيكو در گفت وگو با ايلنا، با اشاره به حواشى ايجاد شده در 
رابطه با ابلاغيه دبير شوراى نگهبان در مورد جلوگيرى از تاييد صلاحيت 
كانديداهاى اقليت هاى دينى در انتخابات شوراهاى شهر و روستا اعلام كرد: 
پس از آن كه در اين رابطه با آقاى لاريجانى صحبت كرده و موضوع را اطلاع 
داديم، رئيس مجلس به صورت كتبى دستور دادند كه مُرّ قانون در برگزارى 
انتخابات شوراها انجام شود. او گفت: ابلاغيه دبير شوراى نگهبان خواسته اى 
غيرقانونى بود؛ چرا كه نظارت بر انتخابات شــوراها برعهده مجلس است و 
اين مسئله ارتباطى به شوراى نگهبان ندارد. عضو هيات مركزى نظارت بر 
امر انتخابات شوراهاى شهر و روستا در توضيح اين مسئله گفت: اتفاقاً آقاى 
لاريجانى قصد داشتند در جريان نشست علنى مجلس در اين رابطه تذكر 
داده و صحبت كنند كه در نهايت باتوجه به موضوعاتى كه در صحن مطرح 
شد، فرصت به اين موضوع نرسيد اما رئيس مجلس با جديت پيگير مسئله 
بوده و با اين اتفاق مخالفت كردند. نماينده مردم دماوند در مجلس شوراى 
اسلامى يادآور شد: آقاى لاريجانى قصد داشت در اين رابطه صحبت كند كه 
احياناً بدعتى صورت نگيرد؛ اين درست نيست قانونى كه به شوراى نگهبان 
رفته، اصلاح شده و به تاييد رسيده، دوباره مورد ايراد واقع شود و اين شورا 

بگويد به گونه اى ديگر عمل كنيم.

  دادستان تهران به همه كسانى كه در فكر انجام اقدامات غيرقانونى پس از اعلام احراز صلاحيت  كانديدها هستند هشدار داد با هرگونه تجمع، فراخوان هاى غيرقانونى، اقدامات 
ايذايى و اقداماتى كه برخلاف قانون توسط كانديداها و يا رسانه ها صورت گيرد برخورد خواهد شد. جعفرى دولت آبادى هم چنين پليس را مكلف كرد كه در زمينه برخورد با هرگونه قانون 

 را تكرار كنند، خاطرنشان كرد: دستگاه قضايى و ساير مسئولان 
اجازه نخواهند داد عده اى براى برهم زدن امنيت كشور و انتخابات، تلاش هاى واهى كنند. جعفرى دولت آبادى ضمن ابراز اميدوارى براى برگزارى انتخاباتى باشكوه هم چون سال هاى 
گذشــته، يادآور شد: به طور قطع با هماهنگى مناسب بين دستگاه ها، انتخاباتى باشكوه خواهيم داشت تا جهان بداند ايران يك كشور بزرگ و با مردمى آگاه است و نه تهديدات 


